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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2020/21:796 Underlag för svar på fråga

Under riksdagens frågestund den 26 november 2020 fick statsrådet Per Bolund 
en fråga om uppluckringen av gymnasielagen. Statsrådet argumenterade i sitt 
svar för att fler unga män utan skyddsskäl bör få stanna i Sverige, bland annat 
för att de har studerat här och nu har hög utbildning. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Per Bolund:

 

Vilket underlag och vilka uppgifter bygger statsrådet sitt uttalande på? 

………………………………………

Ida Drougge (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-30
Besvaras senast
2020-12-09 kl. 12.00


